

ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ชนมภัทร โตระสะ คณบดี คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม เข้าร่วมประชุมคณะกรรมการบริหารมหาวิทยาลัย ครั้งที่ 8/2569 โดยมีรองศาสตราจารย์ ดร.ชุตিকাญจน์ ศรีวิบูลย์ อธิการบดี เป็นประธานการประชุม การประชุมจัดขึ้น ณ ห้องประชุมสภามหาวิทยาลัย ชั้น 5 อาคาร 31 มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา

การประชุมดังกล่าวจัดขึ้นเพื่อติดตามความก้าวหน้า และพิจารณาประเด็นสำคัญด้านการบริหารจัดการของมหาวิทยาลัย เพื่อให้การดำเนินงานเป็นไปอย่างมีประสิทธิภาพ

Assistant Professor Dr. Chonmapat Torasa, Dean of the Faculty of Engineering and Industrial Technology, attended the 8th Meeting of the University Executive Committee of 2026, chaired by Associate Professor Dr. Chutikarn Sriviboon, President of Suan Sunandha Rajabhat University. The meeting was held at the University Council Meeting Room on the 5th Floor of Building 31, Suan Sunandha Rajabhat University.

The meeting was convened to monitor the University's progress and consider key issues related to university administration and management, with the aim of ensuring that operations are carried out efficiently and effectively.

宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院院长Chonmapat Torasa 助理教授、博士出席了2026年第8次大学行政委员会会议。会议由宣素南塔皇家大学校长Chutikarn Sriviboon 副教授、博士主持，会议于宣素南塔皇家大学31号楼5层大学委员会会议室举行。

本次会议旨在跟进大学各项工作的实施进展，并审议学校行政管理方面的重要事项，以确保各项工作高效、有序地推进。